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Närvarande Kristina Wisbeck  Ledamot.  
 Desiree Anger  Kassör              
 Jeanette Johem  Ledamot 
 Jeanette Hagelsten  Ledamot 
 Mimi Eriksson Dekker  Ledamot 
  

1 Mötets öppnande 
Till mötessekreterare valdes Desiree Anger 
Till mötesjusterare valdes Jeanette Johem och Mimi Eriksson Dekker 

2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 

3 Inför Årsmötet 
Förslag på datum: tisdag den 24 september 2013. Senast två veckor innan årsmötet måste alla 
kallelser vara ute, dvs absolut senast 10 september. Kristina ansvarar för att kallelsen skickas 
ut. Helena skriver förslag på verksamhetsberättelse och Desiree kompletterar med RR och BR. 
Desiree tar även kontakt med revisorn. 
Desiree pratar med Sanna på skolan för att höra om hsff kan få tillgång till klassernas mail-
adresser. 
Styrelsen ger medskick till Helena att skriva färdigt informationsbladet om Hsff.  

4 Ekonomi. 
Vårfixardagen kostade ca 12.000:-. Tävlingen flest deltagare vanns av årskull 2. Vinsten 
delades ut på skolavslutningen. Idag har hsff drygt 40.000 på banken och i kassan.  
Styrelsen beslutade att ha ett uppstartsmöte direkt i början av terminen med Kenneth för att 
planera ngt större inköp. Jeanette J får i uppgift att boka ett möte. 

5 Kalender. 
Följande mötestider föreslogs: 
 
Styrelsemöte   Måndag 26 augusti 2013   
Årsmöte    Tisdag 24 september 2013 
Styrelsemöte   Tisdag 1 oktober 2013 
Julmarknad,   Onsdag 27 november 2013 
 

6 Frågor inför hösten. 
Maten: Vad händer i januari? Vem levererar maten? Hur ser upphandlingen ut, ska-krav på 
näringsriktig mat? 
TGFF: Ska vi försöka att ha en representant där vid varje möte. Kanske för att kunna påverka 
kommunen i högre utsträckning. 
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Hur får vi engagerade föräldrar? Be administrationen (Sanna, Kenneth) om att få kallelse till 
skolstartens föräldramöten. Detta för att kunna vara med och informera om Hsff. 
Inköpta leksaker – hsff önskar att fritidspersonalen hjälper till att ta bättre hand om inköpta 
leksaker. Vi ser allt som oftast att leksaker ligger slängda på skolgården. 
 

7 Övriga frågor. 
Biobiljetter till avgångsklasser? I år delades inga biobiljetter ut då fg års femmor fick biljetter 
fg år. From nästa år får avgångsklasser biljetter. 
Avslutningen: En del synpunkter har inkommit att den tog lite för lång tid. Kanske även tänka 
på uppställningen så att eleverna syns. Nu ser vi bara de främre barnen. 
Klasspeng: I samband med att klasspengen på 1.000 kr delas ut till alla klasser finns förslaget 
att vi delar ut ett brev angående hur pengarna ska användas. Styrelsen diskuterade detta och hur 
mycket vi ska styra klassernas val av aktiviteter. Det finns önskemål att de ska stimulera en 
kreativ utveckling av eleverna. För vår uppföljning önskar vi att läraren ska beskriva utförd 
aktivitet och skicka till styrelsen senast en vecka innan terminens slut. 
Diskussion återupptas i höst inför utdelningen av klasspengen. 
 
  
 
 
Mötet avslutades 
 
 
 
___________________          _____________________          ____________________ 
Desiree Anger             Jeanette Johem                     Jeanette Hagelsten 


